
Co sądzisz o wydzieleniu sprzedaży – synergia pyta Was o zdanie i dalsze działanie

Zrobiło się ciszej o projekcie wydzielenia sprzedaży, ale temat nie umarł, jest wręcz przeciwnie, po
cichu realizowany jest kolejny etap. Już w lutym podczas pierwszego spotkania ze strona społeczną
pytaliśmy Członka Zarządu ds. Handlowych ENEA S.A. czy są plany zmienienia prawa energetycznego?
Otrzymaliśmy odpowiedź wymijającą. Wiedzieliśmy, że bez tego nie da się ruszyć z projektem dalej,
dlatego w naszej ocenie udzielona odpowiedź delikatnie mówiąc nie była szczera. Chyba można
zaryzykować tezę, że była też niezgodna z rzeczywistością, ale to jest w tej chwili najmniej istotne.

Lektura sejmowych stron bez większego trudu wskazuje, że złożony został poselski projekt o zmianie
ustawy Prawo energetyczne i innych ustaw.

Obecnie, po konsultacjach prawnych jesteśmy gotowi podjąć kolejne kroki, mamy pomysł co zrobić,
ale jak zwykle ważne dla nas jest Wasze zdanie. Mówimy bowiem o krokach, które skierowane będą
poza Grupę, gdyż dalsza dyskusja z Zarządem ENEA w tym temacie zaczyna stawać się
bezprzedmiotowa. Oczywiście jako organizacja związkowa, a także akcjonariusz mamy pełne prawo do
manifestowania swojego stanowiska, ale synergia to Wy, więc chcemy znać Waszą opinię.

Chcemy poznać Wasze zdanie na temat wydzielenia sprzedaży. Być może nasza optyka, z którą od
czasu do czasu macie okazję zapoznać się na łamach naszej strony, nie jest spójna z Waszymi
odczuciami? Jeżeli tak jest powiedzcie nam o tym i zagłosujcie.


